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 Zápis z  veřejného jednání ZO Úherce ze dne 23. 7. 2014 

konaného od 19.00 hodin na Obecním úřadě v Úhercích 
 

Přítomni: Blažek, Mgr. Hošková, M.Matoušek,  M.Pavlíček, A.Matoušek, Ing. Urbášková,  

Omluveni: Fořt  

Zapisovatel: Jana Hanusová 

Hosté :N.Píšková, D.Píšková, H.Hradecká, A.Prchalová, R.Karlová, J.Blažková, A.Mrázková, P.Bosák 

Zastupitelstvo obce se sešlo v počtu  -  6 členů a je usnášeníschopné 
 

Starosta obce navrhl za ověřovatele zápisu: Mgr. Janu Hoškovou a Miloslava Matouška 

Jednomyslně schváleno 6 pro - ověřovatelé zápisu: Mgr. Jana Hošková a Miloslav Matoušek 

 

Program :    1/ZAHÁJENÍ 

                    2/KONTROLA USNESENÍ 

                    3/ODPISOVÝ PLÁN 

                    4/FINANČNÍ PŘÍSPĚVEK ARAB TOUR 2014 

                    5/KANALIZACE OD HŘBITOVA  

                    6/ÚPRAVA VRCHNÍ ČÁSTI NÁVSI 

                    7/PRODEJ POZEMKU 1609 

                    8/BYTOVÝ DŮM NÁVES     

                    9/OSTATNÍ (Mateřská školka, Křižovatka, Branky na kopanou) 

                  10/ROZPOČTOVÁ OPATŘENÍ          

                  11/DISKUZE ZASTUPITELSTVA  

                  12/USNESENÍ 

                  13/DISKUZE OBČANŮ 

                  14/ZÁVĚR 

 
 

(Změny v programu byly ZO vysvětleny a nebyly podány žádné připomínky.) 
 

Program byl schválen   (  pro 6   ,  proti  0  ,  zdržel se  0   ) 
 

Zastupitelstvo se dohodlo, že jednotlivá usnesení budou přijata okamžitě po projednání každého bodu 

programu.  Jednomyslně schváleno (pro 6, proti 0, zdržel se 0) 
 

1/ ZAHÁJENÍ 
Provedl starosta obce   
 

2/ KONTROLA  USNESENÍ  

Kontrola usnesení z jednání ze dne 26. 6. 2014  
46/14 – Rozdělení pozemku 1609 v k. ú. Úherce u Nýřan bylo odloženo na dnešní jednání  

             zastupitelstva.   

47/14 - ZO schválilo rozpočtové opatření 8/14 – bylo zaúčtováno. 

48/14 - neproběhlo  
49/14 - ZO schválilo finanční příspěvek ve výši 5.000 Kč Stodské nemocnici – darovací    

             smlouva byla podepsána a příspěvek převeden.  

50/14 - ZO schválilo finanční příspěvek ve výši 3.000,- Kč na zřizování a servis Baby Boxů -   

            darovací smlouva byla podepsána a příspěvek převeden.  

51/14 - ZO schválilo Smlouvu o podílech na nákladech s panem Miroslavem Karlíčkem při   

            přeložce skupinového vodovodu. Finanční příspěvek ve prospěch obce činí 25.129,-  

            Kč – smlouva byla podepsána.  

52/14 - ZO schválilo Smlouvu o spolupráci a správě Digitální technické mapy Digitální mapy  

             veřejné správy Plzeňského kraje – smlouva byla podepsána. 

53/14 - ZO pověřilo starostu obce k zajištění potřebných kroků k výsadbě stromů a úprav při  

             silnici III/180 39 tak, aby nebylo možné sjíždění ze silnice v plné rychlosti. 

54/14 - ZO schválilo nákup čtyř kusů betonových laviček – lavičky byly objednány. 

55/14 - ZO schválilo, aby Plán financování a obnovy vodovodů a kanalizací s výhledem na 10  

            let provedla pro Obec Úherce firma Vodárenská a kanalizační a.s.  
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3/ODPISOVÝ  PLÁN 
Vzhledem k legislativním změnám je nutné schválit nový Odpisový plán Obce Úherce. 

 

Návrh usnesení č. 56 /14 
ZO schvaluje předložený Odpisový plán Obce Úherce evidenční číslo 2014/1 s účinností od 1. 1. 2015. 

 

Pro              6                                  

Proti              0                                           

Zdržel se        0 
         
Usnesení bylo přijato  

 

4/FINANČNÍ  PŘÍSPĚVEK  ARAB TOUR  2014 
26. července 2014 proběhne dvanáctý ročník tradičního cyklistického závodu ARAB TOUR 2014. Jedná se 

o dvanáctihodinový závod starých kol kolem Návsi. Hlavním pořadatelem a také žadatelem o finanční 

příspěvek je Blažek Vlastimil. Blažek Vlastimil upozornil zastupitele na střet zájmů týkající se jeho osoby, 

jako hlavního organizátora a hlavního rozhodčího ARAB TOUR 2014. 

              

Návrh usnesení č.57 /14 
ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku panu Vlastimilu Blažkovi na sportovně kulturní akci ARAB 

TOUR 2014 ve výši 8 000,- Kč na nákup cen a občerstvení.  
 

Pro                5                                     

Proti           0                                           

Zdržel se       1 ( V.Blažek)   
 

Usnesení  bylo  přijato  

 

5/KANALIZACE OD HŘBITOVA 
Na obec byla podána připomínka na vylévání se vody z koryta strouhy u hřbitova a rozlévání se vody po 

asfaltu. Obec situaci prověřila a pokusila se vyčistit stávající kanalizaci, která má vodu odvádět. Bohužel, 

kanalizace z betonových rour o průměru 20 cm je zcela zarostlá kořeny ze stromů a nelze ji vyčistit.  

 

Návrh usnesení č.58 /14 
ZO schvaluje vykopání kanalizace a nahrazení stávajících betonových rour o průměru 20 cm rourami 

plastovými o průměru min 25 cm. Při těchto pracích je nutné pokácet několik vrb, a proto stavební práce 

budou provedeny v době vegetačního klidu. ZO pověřuje starostu obce k zajištění potřebných povolení pro 

výkopové práce. Stavební práce obec provede svépomocí. 

 

Pro                6                                     

Proti           0                                           

Zdržel se       0   
 

Usnesení  bylo  přijato  

 

6/ÚPRAVA VRCHNÍ ČÁSTI  NÁVSI 
Zastupitelé obce usnesením 53/14 ze dne 26. 6. 2014 pověřili starostu obce k provedení potřebných kroků 

pro možnost výsadby stromů a osazení truhlíků tak, aby nebylo možné v plné rychlosti sjíždět autem ze 

silnice III/180 39 a nadměrně tak prášit. Starosta obce provedl jednání na Dopravním inspektorátu 

Krajského ředitelství policie Plzeňského kraje, Územního odboru Plzeň-venkov s Ing. Jaroslavem Froňkem 

s následujícím výsledkem: 

- Vzhledem k zařazení pozemku (ostatní komunikace), není možné umístit na tuto plochu betonové 

truhlíky bez osazení silničních obrub, které by auta chránily před střetem s truhlíky. 

- To samé platí o výsadbě stromů, musí být okolo nich vybudovány silniční obruby. 
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- Na úpravu vrchní části Návsi musí být zpracován projekt, který bude obslužnost a dostupnost řešit. 

- Při návrhu a realizaci se musí vycházet ze současně platných právních předpisů. 

 

Návrh usnesení č.59 /14 
ZO schvaluje vypracování projektové dokumentace na úpravu vrchní části Návsi. ZO pověřuje starostu obce 

zpracováním poptávkového řízení na projektanta, či projekční kancelář, která by vypracovala návrh řešení, a 

po schválení ZO a příslušnými orgány by byla vypracována dokumentace pro stavební povolení.  

 

Pro                6                                     

Proti           0                                           

Zdržel se       0   
 

Usnesení  bylo  přijato  

 

7/PRODEJ POZEMKU 1609 
Na minulém jednání  zastupitelstva obce starosta seznámil zastupitele se situací ohledně prodeje pozemků. 

Byly vyslechnuty názory a námitky obou uchazečů o odkup pozemku. Bylo provedeno šetření přímo na 

místě v ul. Krátká.  

 

Návrh usnesení č. 60 /14 
ZO schvaluje rozdělení pozemku 1609, který po odečtu obraciště nákladních aut bude mít cca 1800 m2, 

následovně: Pozemky budou rozděleny na dvě části přibližně dle zákresu, který je přílohou tohoto zápisu, 

s ohledem na návrh dopravního řešení v ul. Krátká. ZO pověřuje starostu k provedení úkonů vedoucích 

k rozdělení pozemku a zápisu do katastru nemovitostí. Po zápisu v katastru nemovitostí bude proveden 

záměr prodeje pozemků.    

 

Pro                6                                     

Proti           0                                           

Zdržel se       0   
 

Usnesení  bylo  přijato  

 

8/BYTOVÝ DŮM NÁVES     
Na Obec Úherce bylo doručeno Usnesení – dražební vyhláška, č. j. 164 EX 4490/13-58 na rozestavěnou 

budovu bytového domu, která leží na pozemku ve vlastnictví obce č. kat. 1620/2 v k. ú. Úherce u Nýřan. Na 

jednání ZO konaném dne 7. 5. 2014 podal pan Miloslav Matoušek návrh na odkup této rozestavěné stavby 

bytového domu.     

Zastupitelé obce se dohodli, že rozhodovat budou až po osobní schůzce s právním zástupcem obce, jelikož 

k jeho písemnému vyjádření ohledně výše uvedené věci mají další otázky. 

 

P. A.Matoušek požádal, zda by bylo možné vyhotovit přibližný rozpočet  na dostavbu bytového domu a 

nebo jeho demolici. 

 

9/OSTATNÍ  

 

MATEŘSKÁ ŠKOLKA 
Pro zajištění volných míst v mateřské škole pro děti z naší obce v předškolním věku navrhuje starosta obce 

uzavřít s obcí Zbůch nebo s Mateřskou školkou POHÁDKA Zbůch dohodu o spolupráci. Na základě této 

dohody by Obec Zbůch po umístění svých dětí přijímala přednostně děti z Úherec. Obec Úherce by se 

zavázala za každé dítě s trvalým bydlištěm v Úhercích, přijaté k docházce do MŠ Zbůch, poskytnout MŠ či 

Obci Zbůch finanční dar pro MŠ, a to v případě celodenní docházky ve výši 13.000,- Kč za školní rok a dítě 

a v případě polodenní docházky ve výši 6.500,- Kč za školní rok a dítě. Dar by obec Úherce poskytla na 

základě darovací smlouvy.  
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Návrh usnesení č. 61 /14 
ZO souhlasí s uzavřením dohody o spolupráci mezi obcí Zbůch nebo Mateřskou školkou POHÁDKA 

Zbůch. Na základě této dohody by Obec Zbůch po umístění svých dětí přijímala přednostně děti z Úherec. 

Obec Úherce by se zavázala, že za každé dítě s trvalým bydlištěm v Úhercích přijaté k docházce do MŠ 

Zbůch, poskytnout MŠ či Obci Zbůch dar pro MŠ, a to v případě celodenní docházky ve výši cca 13.000,- 

Kč za školní rok a dítě a v případě polodenní docházky ve výši cca 6.500,- Kč za školní rok a dítě. Dar by 

obec Úherce poskytla na základě darovací smlouvy. Návrh dohody o spolupráci je přílohou tohoto zápisu. 

ZO pověřuje starostu obce k projednání tohoto návrhu s Obcí Zbůch a Mateřskou školkou POHÁDKA 

Zbůch. Po úpravě smlouvy ze strany Zbůchu bude dohoda o spolupráci znovu předložena ke schválení ZO. 

 

Pro                5                                     

Proti           1    (M.Matoušek)                                           

Zdržel se       0   

 

Usnesení bylo přijato  

    

KŘIŽOVATKA 
Vzhledem k situaci, že projektant křižovatky pan Pavel Kučera- realitní a měřická kancelář „Venkov“, 

Hornická 474, 332 14 Chotěšov, nekomunikuje se starostou obce ohledně nucených úprav projektu na 

křižovatce ul. Hlavní a ul. Topolová, bude Obec Úherce nucena zadat zpracování úprav projektu jiné 

projektové kanceláři. Pan Pavel Kučera bude o této situaci písemně informován. 

 

Návrh usnesení č. 62 /14 
ZO schvaluje předání a předělání projektové dokumentace „Křižovatka ul. Hlavní a ul. Topolová, 

vypracovaná pan Pavlem Kučerou- realitní a měřická kancelář „Venkov“, Hornická 474, 332 14 Chotěšov,  

jiné projektové kanceláři, která bude schopna projekt upravit na potřeby dopravní obslužnosti v ul. 

Topolová. ZO pověřuje starostu obce výběrem projekční kanceláře.    

 

Pro                6                                     

Proti           0                                           

Zdržel se       0   

 

Usnesení bylo přijato  

    

BRANKY  NA  KOPANOU 
V současné době je Náves hojně navštěvovaná dětmi jak z Úherec, tak z blízkého okolí. Pro jejich ještě lepší 

vyžití by bylo vhodné zakoupit dvě malé branky na fotbal a osadit je vedle dětského hřiště. Branky by byly 

zakotveny k zemi, aby nemohlo dojít k vážnějším zraněním dětí.  

A.Matoušek  navrhl vybudovat pískové hřiště – najít vhodné místo. 

 

Návrh usnesení č. 63 /14 
ZO schvaluje nákup dvou menších branek na fotbal za kupní cenu 5 445,- Kč vč.DPH za ks. od firmy Ing. 

Petr Lískovec, České Budějovice a jejich osazení u dětského hřiště na Návsi. ZO pověřuje starostu obce 

zajištěním těchto branek. 

 

Pro                5                                     

Proti           0                                           

Zdržel se       1 (Mgr. Hošková)   

 

Usnesení bylo přijato  
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10/ROZPOČTOVÁ  OPATŘENÍ  
Jana Hanusová seznámila zastupitele obce s Rozpočtovým opatřením č.  9/14 a 10/14  

 

Návrh usnesení č. 64 /14 
ZO bere na vědomí a schvaluje Rozpočtové opatření č. 9/14, které bylo schváleno starostou obce dne 27. 6. 

2014, jelikož má k uvedenému úkonu pravomoc svěřenou zastupitelstvem obce, a to na základě usnesení 

č.11/14 ze dne 22. 1. 2014. 

Tímto opatřením se mění výše příjmů + 3 tis. Kč a výše výdajů se mění + 1tis. Kč. Rozpočtové opatření č. 

9/14 je přílohou tohoto zápisu. 
  

Pro              6                                  

Proti              0                                           

Zdržel se        0 
         
Usnesení bylo přijato  

 

Návrh usnesení č. 65 /14 
ZO bere na vědomí a schvaluje Rozpočtové opatření č. 10/14. Tímto opatřením se mění výše příjmů + 27 tis. 

Kč a výše výdajů se nemění. Rozpočtové opatření č. 10/14 je přílohou tohoto zápisu. 
  

Pro              6                                  

Proti              0                                           

Zdržel se        0 
         
Usnesení bylo přijato  

 

11/DISKUSE ZASTUPITELSTVA 
- Starosta tlumočil poděkování za finanční dar na obnovu a výstavbu BABY BOXŮ v ČR a 

poděkování za finanční dar zaslal i ředitel Stodské nemocnice. 

- Starosta seznámil zastupitele o získání dotace na opravu božích muk ve výši 10.000,- Kč 

z Plzeňského kraje. 

- 30. 8. 2014 jsou plánovány pivní slavnosti v obci. 

- V obci má snahu zahnízdit čáp – vytipování vhodného místa pro podsadu. 

- Proběhla diskuse ohledně konání pivních slavností v roce 2014 
 

Návrh usnesení č. 66 /14 
ZO bere na vědomí a schvaluje organizování a financování pivních slavností Obcí Úherce  konaných dne 

30. 8. 2014.   
  

Pro              6                                  

Proti              0                                           

Zdržel se        0 
         
Usnesení bylo přijato   
 
 

12/USNESENÍ 

Byla přijata v průběhu jednání ke každému bodu programu po jeho projednání. 
 

13/DISKUSE OBČANŮ 
R.Karlová - Kanalizace u hřbitova  - přesná trasa 

A.Prchalová- poděkovala za nový rozhlas, upozornila na stále neopravenou cestu bytových domů. Pan 

starosta již opravu urgoval – přislíbili konečnou úpravu. 

                    - upozornila na zanesené odpady u bytového domu a vodu vytékající ze staveb  

 nových rodinných domů – situaci vysvětlil p. starosta 

H.Hradecká– dotaz  na dodání nového sporáku bez pečících plechů a třída B – podání vysvětlil p. starosta 

N.Píšková – dotaz na zpomalovací pruhy na návsi, z jakého důvodu nejsou osazeny zpět – p.starosta podal 

vysvětlení – hlavním důvodem bylo, že občané si stěžovali na hluk při projíždění aut. 
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N.Píšková – podala dotaz na řešení dlužníka nájemného v bytovém domě. P. starosta oznámil, že případ je 

podán k soudu.  

Dále proběhla diskuze ohledně rychlosti aut projíždějících kolem bytového domu č.p. 140, 141 – p. starosta 

přislíbil jednání s policií ohledně měření rychlosti v tomto místě. 

 

 

 

 
 

 

14/ZÁVĚR 
 

Konec zasedání ve 20.25 hod.  

Příští jednání ZO bude oznámeno nejdéle 7 dní předem. 

Zápis byl vyhotoven dne:  30.7.2014 

 

Ověřovatelé zápisu:  
 

 

 

.........................................................                                   ................................................. 

           Mgr. Jana Hošková                                                           Miloslav Matoušek 

                                                     


